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Aan het begin van de zomer zijn de speeltoestellen op het binnenterrein van de 
woningen tussen de Vondellaan en de Couperusstraat (de Wijert) van het ene moment 
op het andere verwijderd. Deze speeltoestellen, eigendom van de gemeente, stonden 
op grond van woningbouwcorporatie Lefier. 
De kinderen uit de buurt en hun ouders zijn hier bijzonder ongelukkig mee, temeer 
daar geen alternatieve speelvoorziening voor handen is in directe omgeving. 
Bovendien voelen de omwonenden zich overdonderd. Ze zijn niet van te voren 
geïnformeerd en tasten in het duister omtrent de aanleiding voor het plotsklaps 
verwijderen van de speeltoestellen. 
 
Uit navraag blijkt dat de toestellen door de gemeente zijn verwijderd op verzoek van 
woningcorporatie Lefier. Op een inloopavond voor buurtbewoners, begin juli, gaf 
Lefier aan dat dit wenselijk was met het oog op mogelijke toekomstige vastgoed-
transacties. Dat is opmerkelijk. Lefier heeft namelijk onlangs het duurzame woning-
bouwproject De Zunne gerealiseerd, dat pal grenst aan de speelvoorzieningen. Voor 
de Zunne-woningen komen alleen kinderrijke huishoudens in aanmerking. Die wonen 
er dan ook. Dat juist dáár de gemeentelijke speelvoorzieningen worden weggehaald, is 
raar.   
 
Lefier nodigt de bewoners evenwel uit om via een werkgroep te kijken waar elders in 
de wijk een alternatieve speelvoorziening kan komen. Zo’n participatieproces is 
natuurlijk prima, maar voordat een nieuw speelplek is gevonden én ingericht, is het zo 
2011. In de tussentijd zitten de kinderen rond de Couperusstraat en de “Zunne”-
woningen met de gebakken peren. Zij blijven onnodig lang verstoken van basale 
speelvoorzieningen. Daarom heeft de PvdA al begin juli aan wethouder Visscher 
(beheer) gevraagd snel met een ‘noodverband’ te komen. Doel was dat de kinderen in 
ieder geval in de vakantieperiode weer vlak bij huis kunnen schommelen en zwaaien, 
bijvoorbeeld door de verwijderde toestellen tijdelijk te herplaatsen. Tot onze 
teleurstelling moeten we constateren dat dit nog niets heeft opgeleverd.  
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De PvdA vindt dat deze gang van zaken niet thuis hoort in onze stad. Er was geen 
urgentie om de bestaande speeltoestellen te verwijderen, de communicatie met 
omwonenden lijkt beneden niveau te zijn geweest en bovendien breek je niet eerst 
speelplekken af voordat je ook maar een idee hebt van óf, wáár en wanneer er een 
nieuwe voorziening in de buurt komt. En nu de zomervakantie voorbij is, zijn nog 
steeds geen maatregelen genomen. Zó om gaan met je bewoners past niet in de geest 
van de ambities van dit college en van de corporaties in onze stad. De PvdA heeft 
daarom de volgende vragen aan het college: 
 

1. Is het college bereid om samen met Lefier op zeer korte termijn een tijdelijke 
oplossing te regelen? (bijvoorbeeld tijdelijk plaatsen van speelvoorzieningen). 

2. Is het college bereid om samen met Lefier een structurele oplossing te 
regelen? (bijvoorbeeld door het huren/kopen van een stukje grond van Lefier) 

3. Is het college bereid om in het dit jaar vast te stellen Nieuwe Lokaal Akkoord 
met de corporaties afspraken te maken over het in stand houden, eventueel 
uitbreiden en verbeteren van speelvoorzieningen in de wijken in de stad? 

 


